
Osadní výbor Kojetín 

 

Zápis z 9. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 1. 9. 2017 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Jitka Rakušanová, MUDr. Jakub Syrovátka, Antonie Štěpánková, Lubomír Holub, 

Jiří Holub 

Omluveni: Petr Dousek, Otto Drescher, Ing. Ivo Miček, Stanislav Hrachovec,  

 

Spoluobčané: Stanislav Holub 
 
Návštěva: místostarosta Mgr. Ondřej Syrovátka 
 
Bylo projednáno:  
1) Reakce města na podněty z předchozího zápisu 

2) Návrh investičních záměrů na rok 2018 

3) Návrhy na město 

4) Diskuze 

 

 

Ad1) Reakce města na podněty z minulého zápisu OV: 

- Suché stromy – na základě vyjádření Ing. O. Kubálkové bude kácení provedeno v měsíci září - říjen 
- Poškození oplocení Bálovi – zástupci města (OMRI) požadují od p. Baly předložení důkazů o 

bezvadném stavu oplocení před zahájením stavebních prací na ČOV. 
- Kanál u Žáků – zástupci města (OMRI) doporučují sledovat kanalizaci a případné poruchy fyzicky 

označit. V případě opakované poruchy budou učiněny patřičné kroky k nápravě. 

 

Ad2) Návrh investičních záměrů na rok 2018: 

- Dokončení terénních úprav v prostoru za hřištěm (lavičky, ohniště, přístupová cesta pro pěší) 
- Projektová dokumentace využití prostor bývalého obchodu, hospody pro místní občany (kulturní 

místnost, sportovní místnost, terénní úpravy zahrady, oprava rampy, výměna dveří, zateplení atd.) 
- Kontejnerové stání 
- Opravy místních komunikací 
- Oprava dřevěné konstrukce autobusové zastávky u točny v centru obce 
- Parkoviště pro návštěvníky přírodní rezervace 
- Instalace mechanické závory u vjezdu do přírodní rezervace Svinec 

 

Ad3) Návrhy na město: 

- Revize houpaček za hřištěm 
- Nájemník hospody hospodu neprovozuje 

 

Ad4) Diskuze nad stále nefungující hospodou a jak efektivně využít prostory bývalého obchodu. 

 
 

V Kojetíně dne 4. 9. 2017 

Zapsala Jitka Rakušanová 

Schválil Ing. Lumír Zrník 


